

Supervision Policy During Break Time

- 1- Preparing a supervision schedule for teachers in the indoor and outdoor yards and the upper-floor corridors.
- 2- Students are not allowed to enter laboratories, workshops, back corridors, or the rooftop unless supervised by teachers and strictly for academic purposes.
- 3- The assigned supervising teachers are responsible for monitoring students during break time, including:
- Overseeing play activities in the yards, with a restriction on heavy-weight balls, which should be replaced with lighter ones.
- Supervising both indoor and outdoor games to prevent accidents and conflicts.
- Guiding students to designated cleaning areas and ensuring they do not dispose of food waste in playgrounds or corridors.
- 4- In case of the absence or leave of a supervising staff member, the principal shall assign a replacement.

سياسة المراقبة خلال وقت الاستراحة

- 1- إعداد جدول مراقبة للمعلمين في الساحات الداخلية والخارجية وممرات المدرسة للطوابق العليا.
- 2- يُمنع دخول التلاميذ إلى المختبرات، الورش، الممرات الخلفية للبناية أو سطح البناية، إلا تحت إشراف المعلمين وللأغراض الأكاديمية فقط.
 - 3- يتولى المعلمون المراقبون الإشراف على التلاميذ أثناء فترة الاستراحة، بما في ذلك:
 - متابعة اللعب في الساحات، مع منع استخدام الكرات الثقيلة واستبدالها بكرات خفيفة الوزن.
 - الإشراف على الألعاب الداخلية والخارجية لمنع الحوادث والمشاجرات.
 - توجيه التلاميذ نحو أماكن النظافة ومنع رمي مخلفات الطعام في الملاعب والممرات.
 - 4- في حال غياب أو إجازة أحد أفراد الكادر المراقب، يتولى المدير تكليف بديل عنه.

W.I Operation Head February 20, 2025